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Beste

Naar aanleiding van ons telefoontje zet 1k even de stand van zaken voorje op een rijtje van wat wij tegenkomen bij onze

vraag naar die en rol zouden willen/kunnen spelen.
Een deel van de apotheken heeft het momenteel, bijv. door ziekte van de apotheker(s) of teamleden, moeilijk en geeft aan
zolets “er met bij te kunnen hebben” waardoor er een soort “natuurlijke selectie” optreedt. Het voorlopige beeld bij de

KNMP is dat er binnen de 50 regionale apothekersverenigingen wel tot een keuze zal worden gekomen tussen de totaal

circa 2000 openbare apotheken.
De definitieve positie hangt samen met een aantal zaken die we regelmatig als vraag tegenkomen:
- moeten deze in aanmerking komende mensen (immers hoogrisicogroepen in een matig beschermde omgeving) naar de

apotheek komen of kan er ook bij hen bezorgd worden? Achtergrond: veel apotheken hebben de gang naar de apotheek

vanwege infectierisico momenteel tot een minimum beperkt.
- levert deelname (extra) admiustratieve belasting op bj verstrekking (bijv. controle op rechtmatigheid) of declaratie

(loopt het via de Zvw dus is er een declaratie binnen het geautomatiseerde systeem of gaat het om handverkoop via de

toonbank en het pinapparaat?)?
- wat 1s de rol van de apotheker? Is er sprake van eigen in- en verkoop met een vrije of gelimiteerde prijstelling (dus is er

vrije of geregisseerde markt) of levert VWS aan tegen een vaste afleverprijs (of tegen 0-kosten voor de ontvanger) en is

de apotheek met meer dan het distributiekanaal/mtgiftepunt van een overheidsverstrekking zonder eigen bijdrage?
Ik ben niet helemaal volledig, maar dit geeft een goede indruk.

Waarschijnlijk hebben jullie al antwoorden op veel van deze vragen. Onze indruk is dat die sterk zullen bijdragen aan het

ammo van individuele apotheken/apothekers om mee te doen. En daarmee in zichzelf ook weer selecterend werken.

Ik hoor graag, want hoe duidelijker wij de informatie kunnen uitzetten c.q. hoe beter die vragen vooraf kunnen

beantwoorden, hoe sneller het duidelijk wordt wat de bijdrage zal kunnen zijn.
Wordt vervolgd!
Met vriendelijke groeten,

rramijn iPad


